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Jacek Chrulski
Burmistrz
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Szanowny Panie Burmistrzu zwracam się z prośbą o przekazanie mi
klarownej informacji w kwestii planowanych kolejnych działań
związanych z odwodnieniem osiedla Tartacznego. Stan rzeczy na dzień
dzisiejszy nie napawa optymizmem i wzbudza duży niepokój wśród
mieszkańców wymienionej dzielnicy.
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